
Troleibuze noi pentru vasluieni

adevarul,

Sefii Primariei intentioneaza sa cumpere mai multe troleibuze pentru a asigura transportul public in comun in 
municipiul Vaslui.

,,Noi vrem sa cumparam cinci sau sase troleibuze noi, insa, deocamdata, studiem ofertele de pe piata. In 
momentul in care vom gasi cea mai avantajoasa oferta, vom veni cu un proiect de hotarare in cadrul Consiliului 
Local", a precizat viceprimarul Valeriu Caragata. El a adaugat ca achizitionarea troleibuzelor este necesara 
deoarece parcul auto al Transurb Vaslui, societatea subordonata municipalitatii care asigura transportul public in 
oras, este uzat.

Reteaua de troleibuze a orasului Vaslui a fost pusa in functiune la 1 mai 1994, cu ocazia Sfintelor Sarbatori de 
Paste. Circulatia acestora a fost sistata pe termen nelimitat incepand cu 7 iulie 2009. Din cele cinci troleibuze 
care au fost achizitionate atunci, doua au fost casate, iar celelalte trei se afla in stare de conservare.

In prezent, prin intermediul Programului Integrat de Dezvoltare Urbana, se construieste o noua linie de troleibuz 
care va fi finalizata anul viitor. Proiectul vizeaza constructia unui sistem de rulare, fixarea stalpilor si crearea 
unui terminal intermodal.
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